

Title (en)  
BINDING ELEMENT FOR BUILDING ELEMENTS OF CONCRETE OR REINFORCED CONCRETE CAST THE ONES AFTER THE OTHERS.

Title (de)  
VERBINDUNGSELEMENT FÜR NACHEINANDER ZU GIESSENDE BETON- ODER STAHLBETONBAUTEILE.

Title (fr)  
ELEMENT DE LIAISON POUR DES ELEMENTS DE CONSTRUCTION EN BETON OU EN BETON ARME COULES LES UNS APRES LES AUTRES.

Publication  
**EP 0020342 A1 19810107 (DE)**

Application  
**EP 79900649 A 19800603**

Priority  

- CH 534879 A 19790608
- CH 1185378 A 19781120

Abstract (en)  
[origin: WO8001088A1] A binding element for building elements of concrete or reinforced concrete cast the ones after the others, comprises a body (1) with at least one threaded hole which goes right through the body (nut 5). The body (1) is formed for the removable fixing to the casing of the first element to be cast. Half of the threaded hole opposite to the casing is used for receiving the end of a threaded reinforcement iron (9) intended to be sunk into the first element to be cast the other half of the threaded hole receiving the end of a threaded reinforcement iron (11) intended to be sunk into the element which will be cast next.

Abstract (fr)  
Un element de liaison pour des elements de construction en beton ou en beton arme coules les uns apres les autres, comprend un corps (1) avec au moins un trou filete qui le traverse de part en part (ecrou 5). Le corps (1) est forme pour la fixation amovible au coffrage du premier element a couler. La moitie du trou filete opposee au coffrage sert a recevoir l'extremite d'un fer d'armature (9) filete destine a etre noye dans le premier element a couler, l'autre moitie du trou filete sert a recevoir l'extremite d'un fer d'armature (11) filete destine a etre noye dans l'element qui sera coule ensuite.

IPC 1-7  
**E04B 1/41**

IPC 8 full level  
**E04B 1/41** (2006.01); **E04C 5/18** (2006.01); **D01G 15/82** (2006.01); **E04G 21/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**E04B 1/4121** (2013.01 - EP US); **E04G 21/125** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8001088 A1 19800529**; CH 645691 A5 19841015; DE 2953145 D2 19801218; DK 293280 A 19800708; EP 0020342 A1 19810107;  
FR 2441690 A1 19800613; FR 2441690 B1 19840720; GB 2057031 A 19810325; GB 2057031 B 19830420; IT 1119500 B 19860310;  
IT 7969234 A0 19791119; JP S55500993 A 19801120; JP S55500994 A 19801120; JP S5916605 B2 19840417; SE 419354 B 19810727;  
SE 8003636 L 19800514; US 4351139 A 19820928

DOCDB simple family (application)  
**CH 7900095 W 19790628**; CH 564280 A 19790628; DE 2953145 T 19790628; DK 293280 A 19800708; EP 79900649 A 19800603;  
FR 7927902 A 19791113; GB 8019976 A 19790628; IT 6923479 A 19791119; JP 50095079 A 19790628; JP 50181379 A 19791102;  
SE 8003636 A 19800514; US 22428580 A 19800714